
Referat bestyrelsesmøde 06-02-2025 
 

 

Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde 

Herunder: 

• Conventus (Regnskabsprogram og medlemsportal) 

o Der er nu ved at være styr på medlemsbetalingerne, noget tyder dog på der kan være 

enkelte problemer, eks er Steen Hallundbæk ikke blevet trukket for medlemskab for 2025 

Henrik laver opfølgning. 

 

• Gulv i Køkken 

o Helge har her i januar fået oplysninger om kontakt person til havnens forsikring, men det 

har endnu ikke været muligt at komme i kontakt med forsikring, arbejdet forsætter. 

 

• Reduceret elafgift  

o Der er nu kontakt mellem havn og bådeklub, afklaring omkring reduceret elafgift foregå 

med havnen, afventer svar fra havnen. 

 

• Forsikring 

o Helge har været i kontakt med Codan forsikring vedr. cyber forsikring  

o Vi har modtaget tilbud på. 4404,04 kr., Helge undersøge alternative tilbud. 

o Bestyrrelsesansvarsforsikring, der er modtaget et tilbud fra Codan på4117, 44 kr, dette giver 

ligeledes anledning til at søge efter alternativer.  

 

Økonomi 

Medlemsskaber og priser - fortsat…  

Henrik 

Der er 13 medlemmer hvor vi har problemer opkrævningen, Henrik følger op til næste møde. 

 

Lejekontrakt med Havn: 

Gennemgang at oplæg fra havn: 

Efter gennemgang af oplæg fra havnen omkring ændring til lejekontrakt, har vi konkluderet at det 

fremsendte forslag ikke kan accepteres.  



Bådeklubben har gennem en anpartshaver stillet forslag til Havnens generalforsamling om at Strib 

bådeklubs ungdomsafdeling ikke skal betale leje af arealer, der opfordres derfor til at de af bådeklubbens 

medlemmer der har andel i haven stemmer for forslaget 

Forslag: Fritagelse af leje for Strib Bådeklubs ungdomsafdeling 

Strib Bådeklubs ungdomsafdeling har i en årrække været en del af Strib Havn. Klubben har traditionelt ikke betalt 

leje for de arealer, den benytter, og der har ikke tidligere været krav herom. 

For at styrke ungdomsarbejdet og fastholde en aktiv og attraktiv havn, ønsker Strib Bådeklub at udvide 

ungdomsafdelingen med tilbud om sejllads og fællesskab, hvor fokus ikke nødvendigvis er på konkurrence. En 

stærk ungdomsafdeling kan desuden bidrage positivt til Strib Havns muligheder for at søge fonde og donationer. 

Derfor foreslås det, at Strib Bådeklubs ungdomsafdeling fritages for betaling af leje af arealer i de næste fem år. 

Afstemning: 

  

A. Stemmer for forslaget 

B. Stemmer imod forslaget 

 

 

 

 

Brænd eftersyn af klubben 

Ved brandsyn på havnen blev det krævet, at brandmateriel i klubhuset blev fastgjort. 

• brandmateriel i klubhuset er nu blevet fastgjort. 

  



Nyt fra Udvalg i Stribbådeklub: 

Bridgeklub   

Magrete Storm 

 

Sejlerskole  

Per Askjær Rasmussen 

Jeg vil lige give jer lidt status på problematikken omkring DS' beslutning om at stoppe som prøveudbyder ved 

fritidssejleruddannelserne. 

Måske I, Steen og Per, vil bringe det ind i bestyrelsen. 

1 Vi kan fortsat lave sejlerskole, og vi kan også lade eleverne gå til prøve. Vi skal finde en anden af i øjeblikket 2 

udbydere. Det bliver dyrere for kursisterne. Ialt 1150 kr for prøver og bevis, hvilket er tæt på at være det dobbelte 

af det, de giver nu. 

2. DS har gennem de seneste år gjort et godt stykke arbejde med at gøre prøverne mere relevante i forhold til 

undervisning og praktisk sejlads. Jeg har fået oplyst, at de andre prøveudbydere på den teoretiske del har et mere 

gammeldags koncept med meget udenadslære. Som ved al anden uddannelse er vi som undervisere nødt til at 

forholde os til prøvemodellen, så kursisterne er trygge ved prøven. Alt i alt betyder det, at jeg som underviser skal 

justere min undervisning i forhold til en anden prøveform. Altså ekstra arbejde. 

3. DS har argumenteret deres beslutning med, at Søfartsstyrelsen, som er den overordnede myndighed, er for 

bureaukratisk, og at det derfor er blevet for bøvlet. Min og andres vurdering er, at DS har manglet penge, og 

derfor har valgt at skille sig af med medarbejder(e) og opgave(r). 

4. Jeg har været i kontakt med Bodil Vestergaard fra Lynettens Sejlklub. Lynetten har stillet et forslag til den 

kommende generalforsamling i DS, 22/3 i Odense. Se DS' hjemmeside under generalforsamling. Jeg kunne godt 

tænke mig, at vi støtter det forslag. 

5. Bodil Vestergaard har undersøgt reglerne for deltagelse i generalforsamlingen. Hver klub kan deltage med 3 

medlemmer. Disse 3 medlemmer har tilsammen 1 stemme, men denne stemme er vægtet i forhold til klubbens 

medlemstal. Dvs, at den/de, der deltager, forinden bør have mandat til, hvordan, der skal stemmes. Hvis I deltager 

fra bestyrelsens side, vil jeg derfor opfordre til at støtte Lynettens forslag.Hvis I ikke fylder de 3 pladser ud, regner 

jeg med, at jeg har mulighed for at deltage. Hvis ingen af os deltager, har vi mulighed for via fuldmagt at overdrage 

vores stemme til en anden klub. 

Bestyrelsen ønsker at Strib Bådeklub støtter op om forslaget fra Lynettens Sejlklub og giver 

hermed Per Askjær Rasmussen mandat til at stemme for forslaget 

 

Aktivitetsudvalg:  

 Helle Kynde Hornum 

 

Bådelaug:  

Per Askjær Rasmussen 



Gruppen har møde vedr kommenende aktiviteter d. 17.2.2025 

 

Sponsor udvalg:  

Per Stup Olsen 

Der er følgende aktiviteter i gang:  

• Middelfart Sparekasse 3 årig aftale  

• Friluftsrådet Ungdom  4 Optier + 1 Feva, samt diverse udstyr  Svar 

inden for maks 2 til 3 månede 

• Superbrugsen  3 årig aftale  

• Norlys Solceller på klubhus Svar inden for måske 2 måneder 

• Nordea Solceller på klubhus Svar inden for måske 2 måneder 

 

Kapsejlads udvalg:  

Henrik Wolter  

 

Ungdomsafdeling:  

Morten Andersen  

 

Udlejning af klubhus:  

Henrik Wolter: 

Der er lavet nye regler for udlejning af klubhus 

Steen Får de nye regler lagt op på hjemmeside 

Maste vedligehold: 

 Nyt udvalg 

 

Evt. 

 

Næste møde: 

06.03.2025 kl 18:30 


